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ZAPISNIK 

SA 44. SJEDNICE VMO ŠKURINJE 
 

44. sjednica VMO Škurinje održana je 20. lipnja 2018. (srijeda), s početkom u 17 sati, u 
prostorijama MO Škurinje, Save Jugo Bujkove 44 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Jasmin Babić, predsjednik VMO 
-  Robi Kezele, zamjenik predsjednika VMO 
-  Ivan Miočić, član VMO 
-  Igor Majkić, član VMO 
-  Darko Vilenica, član VMO 

     - Dragana Jurčić, tajnica MO 
      
 
Usvajanje zapisnika sa 43. sjednice VMO Škurinje održane 15. svibnja 2018. godine 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

  

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Jasmin Babić i predložio slijedeći 
 

 
 
 

DNEVNI RED 
 
   

1. Pripreme za proslavu Dana MO  
2. Postavljanje usporivača prometa u ulici Save Jugo Bujkove   
3. Razno  
 
 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

AD 1 
 
Kao i svake godine, već se tradicionalno planira obilježiti 24. lipanj, Dan MO Škurinje. 
Organizirat će se sportski turniri u boćanju, kartanju briškule i trešete, šahu i pikadu. Na 
Svečanoj sjednici dodijelit će se plakete građanima koji su se posebno istaknuli i nagradit će 
se vlasnici najljepših okućnica. Ove godine, zbog dolaska novog župnika, neće biti proslave 
Dana MO na trgu ispred crkve sv. Ivana Krstitelja jer zbog njegovih uvjerenja nije bilo moguće 
ostvariti suradnju. 
 
Zaključak 
 
Voditelji sportskih sekcija će formirati ekipe i pozvati gostujuće igrače, a tajnica će 
pripremiti nagrade za najljepše okućnice, plakete i sportska priznanja. 
 

AD 2 
 
Prilikom terenskog sastanka sa nadležnim djelatnicima Rijeka prometa, dogovoreno je da se 
umjesto traženog ocrtavanja pješačkih prijelaza na nekoliko mjesta u ulici Save Jugo 
Bujkove, prvenstveno zbog sigurnosti djece koja tuda idu u školu, postave usporivači 
prometa. Pješački prijelazi se ne mogu iscrtati jer nisu zadovoljeni stručni tehnički uvjeti o 
propisanoj preglednosti ceste. 
      
Zaključak    
 
Vijeće je prihvatilo postavljanje usporivača prometa i na taj će način biti vidljiva 
njihova učinkovitost budući da se i u ostalim manjim ulicama koje se slijevaju u ulicu 
Ive Lole Ribara također želi napraviti isto. 
 
 
AD 3 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave.     
 
 
 
 
 
  
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 18:30 h 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.                          
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
             Dragana Jurčić 

Predsjednik VMO Škurinje: 
Jasmin Babić 

 

 
 
 
 

 
  

 


